

Protokoll Kulturhusmöte fred. 14/1 kl.16

Närvarande: Ordf. Helena Bruun-Nystedt, v.ordf. Janurban Modigh, Tore Ehrsson, Bibbi Borgh, Bengt Fridmark, August Boj, Karin Österman, Lotta Lagerman, Brita Hoff Ståhl och Eva Hannerz.

Frånvarande Benkt Cnattingius

1) Mötet öppnas av ordförande.

2) Dagordningen godkändes.

3) Lotta Lagerman valdes att justera protokollet.

4) Eva Hannerz valdes till sekreterare

5) Val av sekr. för kommande år. Förslag, samma ordning som förra året: d.v.s. "rullande sekreterarskap" På tur står Ö-teatern

6) Ev. kommentarer angående anteckningar från vårt förra möte i nov.

Inga kommentarer. Djurö spelmän har kommit med som medlemmar och bör representeras med 2 pers. Karin frågar.

7) Ev. kommentarer om husets ekonomi.

Tore redovisade att vid årsskiftet fanns

3324:- på kontot , 1300:- på plusgirot och 2022:- belöper en försäkring på.

Nämns kan att teckentolkarna inte har betalt hyra för Ht, inte heller kulturskolan.

8) Kulturhusets hemsida ser fin ut. Ev. behövs ett något dyrare abonnemang (några 100 kr / år) för att den ska fungera optimalt. Kan det avsättas pengar för detta?
Det kommer att kosta ngt mer eftersom sidan blir lite mer omfattande vilket godkändes.
Janurban kommer att undersöka om det är möjligt att göra en länk till Facebook.

9) Ev. ytterligare kommentarer angående nycklar till Kulturhuset.

Till nästa möte bör det tas fram en lista över vilka som har nycklar.

10) Kulturhusets Wifi. Finns det någon instruktionsguide till Wifi? Och var i huset finns informationen? Janurban fixar det.

11) Införskaffande av nya bord? Det finns fem lika bord och ett udda. Karin undersöker var man kan köpa och hur mycket det skulle kosta med ytterligare ett bord.

12) Originalhandlingar angående överenskommelsen mellan Kommunen och Kulturhuset.

Karin ställer frågan om vår möjlighet att hyra ut.

13) Det har kommit önskemål om att ta upp uthyrning av Kulturhuset till förnyad debatt. Karin Österman tog upp beslutet - om att ev hyresintäkter ska tillfalla den uthyrande föreningen, inte Kulturhusföreningen - på senaste styrelsemötet i Byalaget. Flera i styrelsen reagerade på att det var ett konstigt upplägg. Det är ju Kulturhusföreningen som står för kontraktet. Vi behöver läsa igenom hyresavtalet och se om vi ens får hyra ut till privata fester osv.

Det finns ett dokument från 3 november 2021 Karin tar med sig detta till Byalaget.

14) Rampen utanför Kulturhuset: På ett av de IT-caféer för seniorer som Byalaget anordnar på onsdagarna var det en person som inte kom upp med sin rullator för rampen, den var för brant. Finns det någon standard för lutningen på en ramp? I detta fall fungerade det inte utan personen som hade planerat att vara med fick vända om och gå hem igen. Vi kanske behöver kontrollera med kommunen vad som gäller?

Vår ramp har en lutning på 24 graders lutning, rekommendation är 8 grader alltså är vår lite för brant.

15) Ev. kommentarer till hur det går med rensning av förrådet.

Det finns ett antal dynor, som behövs vid div arrangemang, dessutom står några kuber och

tar plats. Kuberna de bärs tillbaka till stora rummet där de göms bakom draperierna.

16) Hur får Tore E veta vilka rengöringsmedler som han ska köpa?

Bibi frågar Agneta vad som kan behövas.

17) Städning. Eva H tar fram ett anslag hur vi bör lämna lokalen

18) Kommande möte: fred 4/3? Årsmöte ? Till detta bör göras ett bokslut, verksamhetsplan och verksamhetsberättelse.

19) Övriga frågor.

Lotta påminner om att det bör skickas en faktura till alla berörda parter.

Karin. Helenas bok skall ha en bokrelease, men det får endast plats 15 pers , så det kommer att ordnas så fler kan delta via Zoom.

Vidare kommer Djuröbron att fylla 60 år vilket kommer att firas den 28 maj med deltagande från alla som önskar. Mer information kommer.

Djurö 2022-01-14

Eva Hannerz

Vid pennan

Helena Bruun- Nystedt

Ordförande

Lotta Lagerman

Justerare